
SE-RM.0012.63.2015

    Protokół z posiedzenia komisji

      Finansowo-Budżetowej 

z 23 listopada 2015r.               

==================================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z planem pracy
oraz z skierowanymi do komisji uchwał, oraz planem pracy

Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Marcin Gadecki

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
2. Realizacja Budżetu Miasta za III kwartał 2015 roku. 

3. Zaopiniowanie projektu Budżetu Miasta na 2016 rok (z analizą propozycji i korekt zgłoszonych 

przez pozostałe komisje ) termin do 10 grudnia.

4. Sprawy bieżące. 

Czas trwania posiedzenia: 1:30 (14:30 do 16:20) 

Frekwencja Radnych:

 Marcin Gadecki

 Monika Pawlik 

 Waldemar Żak

 Irena Owczarz

 Marek Kocoń

 Stanisław Pisarek

Kierownictwo Urzędu: 

Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk
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Skarbnik Urszula Polak Wałek, 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

pozytywnie zaopiniowano projekty:

M. Gadecki -  witam Państwa serdecznie na posiedzeniu komisji, porządek jest następujący;

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
2. Realizacja Budżetu Miasta za III kwartał 2015 roku. 

3. Zaopiniowanie projektu Budżetu Miasta na 2016 rok (z analizą propozycji i korekt zgłoszonych 

przez pozostałe komisje ) termin do 10 grudnia.

4. Sprawy bieżące. 

Pierwszy projekt  to Projekt Nr 169 B      (EAP) 

w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 

terenie Miasta Czeladź na rok 2016   proszę Panią skarbnik o parę słów.

Skarbnik  – w porównaniu do obecnego roku proponujemy żeby ten wskaźnik był podwyższony o 
inflacje.. Podatki były od kilku lat  takie same nie podwyższane. W stosunku do ościennych miast 
stawki są niższe.

W. Żak – czy w 2017 przewidujemy podwyżki podatków?

Skarbnik – to zależy od państwa teraz nie jesteśmy w stanie powiedzieć..

M. Gadecki -  czy są pytania do tego projektu? W takim razie głosujemy

Głosowanie    Projekt Nr 169 B        (EAP)   

w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 
terenie Miasta Czeladź na rok 2016

Za  - 5

Wsrtz - 1

Przeciw –  0

M. Gadecki - Projekt Nr      170 A      (EAP) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 

2016, Proszę Panią Skarbnik. 

Skarbnik – zwolnienia zostawiamy te które obowiązywały.  Z racji tego co obowiązywało w tym roku 
na kolejny będzie to samo. 
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I. Owczarz – osoba fizyczna może wystąpić o zwolnienie z podatku do burmistrza?

Skarbnik – jest taka możliwość, bada się taką sytuacje, wniosek indywidualnie. 

M. Gadecki – czy są pytania, w takim razie przechodzimy do  głosowania.

Głosowanie Projekt Nr      170 A      (EAP) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 
2016

Za – 5

Wstrz – 1 

Przeciw – 0 

M. Gadecki Projekt Nr      171 B      (EAP)

w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i podatek rolny, deklaracji na 
podatek od nieruchomości od deklaracji na podatek rolny obowiązujących na terenie Miasta Czeladź. 
Proszę parę słów Panią Skarbnik.

Skarbnik - wzory się nie zmieniły tutaj, jedynie podstawy prawne, zmiany techniczne, dziękuję.

M. Gadecki – czy są pytania?

Głosowanie Projekt Nr      171 B      (EAP)

w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i podatek rolny, deklaracji na 
podatek od nieruchomości od deklaracji na podatek rolny obowiązujących na terenie Miasta Czeladź. 
Proszę parę słów Panią Skarbnik.

Za – 5 

Wstrz – 1 

Przeciw - 0  

M. Gadecki - Projekt Nr      172 A      (EAP)

w sprawie  ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie Miasta czeladź na 2016
rok. Proszę

Skarbnik – opłaty też proponujemy zostawić mimo tego ze od 2009 roku się nie zmieniają.

S. Pisarek – jaki jest roczny wpływ z tej opłaty?

Skarbnik  - 50 000 zł .

S Pisarek – może zrezygnujmy, Sosnowiec zrezygnował co to jest 50 000 zł w skali miasta? taka 
sugestia.
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M. Gadecki –  Przechodzimy do głosowania jeżeli nie ma więcej pytań.

Głosowanie Projekt Nr      172 A      (EAP)

w sprawie  ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie Miasta czeladź na 2016
rok

Za – 5 

Wstrz – 0 

Przeciw – 1 

M. Gadecki – kolejny Projekt Nr      182 A (EAP)

W  sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Skarbnik – tutaj też nie zmieniamy zostawiamy na tym samym poziomie . Uchwała taka jak 
obowiązywała stawki bez zmian. 

S. Pisarek – jaki mamy roczny podatek wpływ?

Skarbnik - wykonanie 194 tys.  dot osób fizycznych. 

S. Pisarek- sugeruje rozważenie zmniejszenia podatku, bo dla tych ludzi to jest sporo i dla firm jest 
spora kwota. 

W. Żak – czy mamy porównanie do miast ościennych?

Skarbnik – są porównywalne. 

S. Pisarek – obniżenie podatków o połowę spowoduje wzrost inwestorów, proszę nad tym pomyśleć

M. Gadecki-  firma „Daniel Tourist” była na sesji mimo to, że podatki były na tym samym poziomie 
firma wyraziła taka chęć już 3 lata temu.  

W. Żak – myślę że powinniśmy się porównywać do miast ościennych Sosnowiec, D.G.

I. Owczarz – ale myślę,.że na  2017 Pani Skarbnik może się zastanowić.

E. Dmitruk – ja chciałem powiedzieć, że te wszystkie kwoty niby nie są wysokie ale jak się uzbiera to 
tworzy się  spora suma,  gdybyśmy byli dobrze dochodowym miastem moglibyśmy obniżyć podatki, 
przedsiębiorcy się zwracają do nas. 

S. Pisarek – ja od wielu lat płacę podatki prowadzę działalność, wiem że płacimy bardzo dużo 
podatków, prosiłbym żeby włączyć myślenie i stać się bardziej atrakcyjnym miastem. 

Skarbnik – to nie jest takie rozwiązanie proste  to działa dwustronnie, tutaj przepisy nas ograniczając, 
subwencje.  
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Głosowanie    Projekt Nr      182 A   (  EAP)

W  sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Za – 5 

Przeciw  - 1 

Wstrz - 0  

M. Gadecki - Projekt Nr      196 A w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

Skarbnik – tutaj będziemy mieć autopoprawkę. Jest to kwota 34 000 zł  przyszła ta kwota z subwencji

Zwiększamy plan dochodów bieżących o kwotę 74 536 zł

Zmniejszamy plan dochodów majątkowych  o kwotę  1 700 000 zł

Zmniejszamy plan dochodów bieżących o kwotę 64 718 zł

Zwiększamy plan wydatków majątkowych o kwotę 145 000 zł

Zwiększamy plan wydatków bieżących o kwotę 169 674 zł 

Zmniejszamy plan wydatków majątkowych o kwotę 1 810 000 zł

Zmniejszamy plan wydatków bieżących o kwotę 194 856 zł

To na tyle, dziękuję.

S. Pisarek – proszę o przybliżenie paragraf  1 pkt 1?

Skarbnik – dotacja nie przyjdzie  w tym roku wiec nie będzie dochodu ani wydatku, wpisane było to 
od początku roku bo nie wiedzieliśmy kiedy będą konkursy i ta dotacja będzie nie wykonana i nie było 
możliwości wystąpienia o nią. 

E. Dmitruk - większość z tych konkursów są przesunięte o kwartał lub 2, w związku z tym to jest 
korekta i nie my nawaliliśmy, tylko urząd marszałkowski robi przesunięcia.. 

M. Gadecki – czy są pytania ? Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania.

Głosowanie Projekt Nr      196 A w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 1 
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Kolejny Projekt Nr      197 A

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030 

Głosowanie 

Za – 5 

Wstrz – 1 

Przeciw – 0 

M. Gadecki - Kolejny pkt porządku realizacja budżetu za 3 kwartał

Skarbnik  - wykonanie  w listopadzie mieliśmy na poziomie 7 000 000 zł ponad i taka informacja 
korzystna wpłynie jeszcze kwota za działkę ponad 1 mln. 55% mamy wykonanie na koniec 
października. 

I. Owczarz – mamy piękne wykonanie i  musimy się cieszyć z tego powodu.

W. Żak – czy możemy to porównać z ostatnimi latami, pokazać to w Echo cCzeladzi.

Skarbnik - 2013 – 17% wykonanie, 2012- 21 % wykonanie

E. Dmitruk - przygotowujemy się do takiej informacji na koniec roku. 

M. Gadecki – podobnierz odwiedzili nas Chińczycy co więcej na ten temat?

Dmitruk – nie miałam przyjemności uczestniczyć w rozmowie ale fakt  grupa biznesmenów chcą 
wykupić  20 ha, wiec są zainteresowani, zadawali dużo pytań, czekamy na razie analizują temat. 

M. Gadecki – dziękuję.

W. Żak – jak wygląda sytuacja w koło  urzędu?

E. Dmitruk - jestem cały czas w kontakcie z kierownikiem mamy 3,4 dniowe opóźnienie w związku 
budową kanalizacji , zmienia się to z dnia na dzień, wiec mamy nadzieje ze do 19 grudnia się 
domkniemy, nie ma poważnych opóźnień. 

W. Żak – dziękuje

M. Pawlik – czy budowa lodowiska na Piaskach będzie skończona  w grudniu?

E. Dmitruk – wykonawca twierdzi, że terminu dotrzyma.

M. Gadecki – przechodzi do pkt  3 odnośnie korekt czy państwo potrzebują jakąś  informacje?
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E. Dmitruk – na początku stycznia będziemy prosić o zwołanie sesji żeby te korekty z listopada 
przedstawić. Przepraszam ja muszę iść na kolejną komisje. 

Skarbnik – odczytanie  informacji zawartych w projekcie budżetu

M. Gadecki – czy są pytania?

I. Owczarz – zwiększyły się dotacje na działalność pożytku publicznego to jest dziwnie rozbite na rożne
kwoty wtedy była jedna kwota, proszę wyjaśnić 

Skarbnik – są zaplanowane, a potem na konkretne zadanie będzie rozpisany konkurs, chodzi również 
o czytelność. 

M. Gadecki – czy wiemy coś odnośnie czynszu, które biblioteki korzystają, czy zostaje na tym samym 
poziomie?

Skarbnik – szczegółów nie znam, ale dowiem się.

S. Pisarek – jeżeli chodzi o środki unijne na przyszły rok?

Skarbnik  - ponad 7 000 000 zł tylko i wyłącznie majątkowe 

M. Gadecki – przechodzimy do pkt 4 sprawy bieżące.

W. Żak – jak wygląda akcja zima?

R. Szczupider -  są  rozmowy z powiatem z krajówką, czekamy na opady śniegu . 

M. Gadecki – dziękuję, jeżeli  nie ma więcej pytań zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował Mateusz Bochenek

Przewodniczący 

Marcin Gadecki 

Data napisania protokołu :30.10.2015

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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